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Vraag van  

 

 

Wouter Hoppenbrouwer, L3B 

 

Vraag:  

 

1. Was de gemeente op de hoogte van het 

aanbod van korfbalvereniging "De 

Weidevogels" om aldaar beachvolleybal 

faciliteit te realiseren? Zo ja, wat waren de 

overwegingen om niet op het aanbod in te 

gaan?  

Nee, wij waren hier niet van op de hoogte. 

 

2. Welk stuk grond rondom BVCB is in beeld 

geweest om een atletiekvoorziening te 

overwegen? 

Het oude voetbalveld van BVCB en het 

voormalige honk/softbalveld, deze gronden 

zijn echter te klein om atletiekbaan te 

realiseren.  

 

3. Kan worden toegelicht waarom LTV 

Bleiswijk (Tennis) en het hoofdveld van HVB 

niet opgenomen zijn in figuur 3.4 niet-

gemeentelijke sportaccommodaties? 

De velden van LTV Bleiswijk en het hoofdveld 

van HVB zijn opgenomen in de 

capaciteitsberekeningen van tennis en 

hockey, onder andere in de figuren 7.1, 7.3. 

en 7.4.  

 

4. Welke afweging is gemaakt om het verzoek 

van HVB om het veld in eigendom over te 

dragen aan de gemeente niet als 

mogelijkheid in de nota op te nemen (zie 

pag 18/66)? 

Dit verzoek is gedurende het opstellen van 

het accommodatieplan niet door HVB naar 

voren gebracht. Het laatste contact hierover 

dateerde van 10 januari 2021. Op deze datum 

gaf HVB naar aanleiding van onze vraag naar 

hun wensen over de inhoud van het 

accommodatieplan aan dat zij alleen 

behoefte hebben aan extra zaalruimte.   

 

5. Figuur 5.5. geeft de landelijke 

ontwikkelingen weer van het aantal 

beoefenaars van verschillende vormen van 

sportbeoefening, met een (indicatieve) 

omvang van deze groei of krimp. Is een 



soortgelijk figuur ook te maken voor sec de 

gemeente Lansingerland?  

Nee. De hiervoor benodigde informatie 

hebben wij niet voorhanden.   

Vragen over HBR. Als de gemeente het antwoord niet kan 

geven, dan het vriendelijke verzoek de informatie bij HBR 

op te vragen.  

6. Hoe lang is de wachtlijst bij HBR, incl. de 

leeftijdsopbouw daarvan? 

7. Wat is de ledensamenstelling van HBR over 

de drie dorpskernen (incl. leeftijdsbouw)? 

Deze vraag hebben wij uitgezet bij HBR 

Aanvullende vragen (3 mei 2021) 

8. Waarom is de verenigingsparticipatie dd. 14 

april niet meegenomen in het voorliggende 

plan. Denk hierbij aan de opmerking van 

CVV Berkel en Hockeyvereniging Bleiswijk 

Het aantal leden van (buiten)sport 

verenigingen zijn gebaseerd op de opgave van 

de verenigingen zelf. Wij hebben in december 

2020 verenigingen gevraagd of de cijfers in 

het plan nog actueel waren. Wij hebben hier 

van onder andere CVV en HVB reactie op 

ontvangen. Deze geactualiseerde cijfers zijn 

verwerkt in de cijfers van het 

accommodatieplan.   

 

9. Wordt door het vervangen van alle 

hockeyvelden in een waterveldencapaciteit 

gewonnen 

Nee. De capaciteit van een waterveld is gelijk 

aan zand ingestrooide velden.   

 

10. Het accommodatieplan heeft een relatie 

met de Samenlevingsvisie. Wanneer kunnen 

wij die tegemoetzien? 

In Q4 2021 verwachten wij een integraal 

beleidskader met een visie op de samenleving 

voor 2022-2025 vast te kunnen stellen.  

 

11. Komt er een overall beleidsplan 

padelbanen. Immers 4 geïnteresseerden? 

Nee. De overwegingen hiervan lichten wij toe 

in paragraaf 9.4. 

 
12. Waar zou een evt. vierde sportpark 

gevestigd kunnen worden? 

Dit is niet onderzocht. Zoals aangegeven in 

paragraaf 9.1 valt de mogelijke aanwending 

van gronden buiten de sportparken buiten de 

afbakening van het accommodatieplan.   

 

Beantwoording:  

 

Zie de beantwoording hiervoor 

 


